

Contents

Architecture and Construction

Medvedeva T.A. Some Causes of Depressed Territories in the Cities of the Russian Federation	5
--	---

Economic Sciences

Genaro Owono Nze Akeng History of Marketing Development in the Republic of Kazakhstan	9
Kharitonovich A.V. The Analysis of Life Cycle of the Investment and Construction Sector.....	13
Kondrasheva N.N. Development of an Innovative Project for the New Product Launch	26
Kurochkina A.A., Semenova Yu.E., Lukina O.V. Regional Economic Development and Urbanization in Russia.....	30
Petruchenya I.V. Modification of Consumer Behavior Patterns in the Digital Economy	34
Voronkova O.V. Dynamics and Features of Inflationary Processes in Russia.....	39

Содержание

Архитектура и строительство

Медведева Т.А. Некоторые причины возникновения депрессивных территорий в городах России	5
--	---

Экономические науки

Нзе Акенг Кенаго Овоно История развития маркетинга в Республике Казахстан ...	9
Харитонович А.В. Анализ жизненного цикла инвестиционно-строительного комплекса.....	13
Кондрашева Н.Н. Разработка инновационного проекта для запуска нового продукта	26
Курочкина А.А., Семенова Ю.Е., Лукина О.В. Экономическое развитие регионов и процесс урбанизации в России.....	30
Петрученя И.В. Модификация моделей потребительского поведения в условиях цифровой экономики.....	34
Воронкова О.В. Динамика и особенности инфляционных процессов в России	39